
POMEMBNE INFORMACIJE  

 

PREDAVANJE IMA NASLOV LAHKO BRANJE.   

PREDAVANJE JE  ZA VSE,  K I  J IH  ZANIMA LAHKO BRANJE.  

PREDAVANJE BO POTEKALO 9.  MARCA.   

PREDAVANJE BO TRAJALO ENO URO IN POL,  OD 17:00 DO 18:30.  

UDELEŽBA NA PREDAVANJU JE  BREZPLAČNA.   

PREDAVANJE ORGANIZIRA ZVEZA SOŽITJE.   

 
KAJ BOSTE IZVEDELI NA PREDAVANJU?  

 

NA PREDAVANJU  BOSTE SPOZNALI :   

-  KAJ JE  LAHKO BRANJE  

-  ZAKAJ POTREBUJEMO LAHKO BRANJE  

-  KDO POTREBUJE LAHKO BRANJE  

-  DA JE  LAHKO BRANJE PRAVICA.   

 

IZVEDELI  BOSTE,   

KJE  LAHKO NAJDETE LAHKO BE RLJ IVE INFORMACIJE.  

DOBIL I  BOSTE TUDI  SEZNAM LAHKO BERLJ IVIH INFORMACIJ .   

 

NAUČILI  SE  BOSTE PISATI  V  LAHKEM BRANJU.   

SPOZNALI  BOSTE GLAVNA PRAVILA LAHKEGA BRANJA.   

NA KONCU SE BOSTE PREIZKUSIL I  V  PISANJU LAHKEGA BRANJA.   

 

 

 



KDO GO GOVORIL NA PREDAVANJU?  

 

NA PREDAVANJU BO GOVORILA Ž IVA JAKŠIĆ IVAČIČ.   

ŽIVA JE  SPECIALNA IN REHABIL ITACIJSKA PEDAGOGINJA.   

ŽIVA JE  UČITELJ ICA ZA OTROKE S  POSEBNIMI POTREBAMI.   

ŽIVA UČI  NA CENTRU JANEZA LEVCA LJUBLJANA.   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ŽIVA SE Z LAHKIM BRANJEM UKVARJA 10 LET.   

SKUPAJ  Z  DRUGIMI JE  NAPISALA USTAVO REPUBLIKE SLOVENIJE  

V LAHKEM BRANJU.   

 

ŽIVA S I  ŽELI ,  DA BI  VSI  IMELI  DOSTOPNE INFORMACIJE.   

DOSTOPNE INFORMACIJE  SO INFORMACIJE,   

KI  J IH  LAHKO NAJDEŠ,  PREBEREŠ IN RAZUMEŠ.   

 
 
 

 


